
Protokół nr XXXI/2021 
z Sesji Rady Miasta Wisła w dniu 30 czerwca 2021 roku 
Obrady rozpoczęto 30 czerwca 2021 o godz. 14:00, a zakończono o godz. 16:50 tego samego dnia. 
W posiedzeniu wzięło udział 13 członków. 
Obecni: 
1. Roman Cieślar 
2. Stanisław Cieślar 
3. Beata Gomola 
4. Barbara Kędzior 
5. Alicja Pilch 
6. Tadeusz Pilch 
7. Zdzisław Pilch 
8. Piotr Pinkas 
9. Janusz Podżorski 
10. Andrzej Szalbót 
11. Bronisław Szalbót 
12. Sławomir Wantulok 
13. Mirosław Wójcik 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu 
I część obrad odbyła się w sali  Miejskiej Biblioteki Publicznej im. Jana Śniegonia w Wiśle, gdzie 
nastąpiło wręczenie nagród sportowych. 
 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności jej obrad  
 
Przewodniczący Rady Miasta Wisła Janusz Podżorski otworzył XXXI Sesję Rady Miasta Wisła, 
poinformował, że sesja jest wyjątkowa, gdyż odbędzie się wręczenie nagród sportowych dla 
wiślańskiej młodzieży. Następnie powitał wszystkich i oddał głos Kierownikowi Referatu Promocji, 
Turystyki i Sportu Tadeuszowi Papierzyńskiemu, który poprowadził dalszą część ceremonii. 
 
2. Wręczenie nagród sportowych Miasta Wisła dla sportowców, którzy osignelią wysokie wyniki 
sportowe w 2020 roku  
 
Kierownik PTKS Tadeusz Papierzyński powitał wszystkich i powiedział, że mimo trudnego roku 
2020 wiślańscy sportowcy bardzo aktywnie uczestniczyli  w zawodach które się odbywały, a co 
najważniejsze z niemałymi sukcesami. Nagrodami i wyróżnieniami sportowymi zajmuje się Rada 
Sportu,  składająca się ze znawców sportu środowiska wiślańskiego, obrady były bardzo burzliwe. 
Zostało przyznanych  8 nagród sportowych i 2 wyróżnienia. 
Następnie  poszczególni nagrodzeni  w kolejności alfabetycznej podchodzili po odbiór nagród, 
nagrody wręczał Burmistrz Miasta Tomasz Bujok, który  pogratulował wszystkim nagrodzonym, 
podziękował rodzicom za zaangażowanie i wspieranie swoich dzieci. Życzył dalszej determinacji 
w zdobywaniu wyników.  
Następnie Przewodniczący Rady Miasta Janusz Podżorski w imieniu swoim jak i całej Rady Miasta 
pogratulował wyników sportowych i życzył dalszych sukcesów. 
Prezentacja  poszczególnych zawodników stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
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PRZERWA W OBRADACH - 30 MINUT 
 
3. Wznowienie obrad po przerwie i stwierdzenie prawomocności obrad 
 
Przewodniczący Rady Miasta Wisła Janusz Podżorski wznowił po przerwie obrady XXXI Sesji Rady 
Miasta Wisła, potwierdził quorum i rozpoczął obrady. 
 
 
4. Przedstawienie porządku obrad (ewentualne zmiany) 
 
Burmistrz Miasta Tomasz Bujok poprosił o wprowadzenie do porządku obrad w pkt 15 dwóch 
projektów uchwał: 
-   zmieniająca uchwałę nr XXIII/317/2020 Rady Miasta Wisła z dnia 5 listopada 2020 r. 
w sprawie podatku od nieruchomości 

-  zmieniająca Uchwałę Budżetową na rok 2021  
 
Głosowano w sprawie: 
Przedstawienie porządku obrad (ewentualne zmiany).  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Beata Gomola, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, 
Zdzisław Pilch, Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir 
Wantulok, Mirosław Wójcik 
NIEOBECNI (2) 
Piotr Polok, Rafał Skurzok 
 
 
Porządek obrad stanowi załącznik nr 3 do protokołu 
 
5. Przyjęcie protokołu z XXX sesji Rady Miasta Wisła z dnia 27 maja 2021 roku 
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z XXX sesji Rady Miasta Wisła z dnia 27 maja 2021 roku.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Beata Gomola, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, 
Zdzisław Pilch, Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir 
Wantulok, Mirosław Wójcik 
NIEOBECNI (2) 
Piotr Polok, Rafał Skurzok 
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6. Wystąpienie zaproszonych gości 
 
Przewodniczący  poinformował, że nikt  z zaproszonych gości się nie pojawił i przeszedł do 
kolejnego punktu porządku obrad. 
 
 
7. Informacja z działalności międzysesyjnej Burmistrza Miasta Wisła 
 
Radni zadawali pytania do sprawozdania a odpowiedzi udzielał Burmistrz. Sprawozdanie stanowi 
załącznik nr 4 do protokołu. 
 
 
8. Informacja z działalności międzysesyjnej Przewodniczących Komisji 
 
Sprawozdanie Komisji Oświaty, Zdrowia i Spraw Socjalnych stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
Sprawozdanie komisji Kultury, Turystyki, Promocji i sportu stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
Sprawozdanie Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów Miasta stanowi załącznik nr 7 do 
protokołu. 
Sprawozdanie Komisji Gospodarki Komunalnej, Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego, 
Ochrony Środowiska,Rolnictwa Leśnictwa stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej stanowi załącznik nr 9 do protokołu 
Sprawozdanie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
 
 
9. Informacja z działalności międzysesyjnej Przewodniczącego Rady Miasta Wisła  
 
Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Miasta Wisła stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
 
 
10. Wpływ pandemii Covid-19 na realizację budżetu miasta w roku 2020  
 
Przewodniczący poinformował, że temat został omówiony na połączonych komisjach, nikt 
nie zabrał głosu i poprosił o przyjęcie informacji.  
 
Głosowano w sprawie:  
Wpływ pandemii Covid-19 na realizację budżetu miasta w roku 2020.  
 
Wyniki głosowania  
ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2  
 
Wyniki imienne:  
ZA (12)  
Stanisław Cieślar, Beata Gomola, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, 
Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław 
Wójcik  
PRZECIW (1)  
Roman Cieślar  
NIEOBECNI (2)  
Piotr Polok, Rafał Skurzok  
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Informacja stanowi załącznik nr 12 do protokołu.  
 
 
11. Rozpatrzenie Raportu o stanie gminy za 2020 rok  
 
Przewodniczący poinformował, że zgodnie z art. 28aa ust. 7 Ustawy o samorządzie gminnym 
nie wpłynęło do niego żadne pisemne zgłoszenie od mieszkańców w sprawie zabrania głosu  nad 
debatą o stanie gminy. Zapytał czy ktoś teraz chciałby zabrać głos- nikt nie zabrał i poprosił 
o przyjęcie raportu.  
 
Głosowano w sprawie:  
Rozpatrzenie Raportu o stanie gminy za 2020 rok.  
 
Wyniki głosowania  
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2  
 
Wyniki imienne:  
ZA (13)  
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Beata Gomola, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, 
Zdzisław Pilch, Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir 
Wantulok, Mirosław Wójcik  
NIEOBECNI (2)   
Piotr Polok, Rafał Skurzok  
 
Raport stanowi załącznik nr 13 do protokołu . 
 
12. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania Burmistrzowi Miasta Wisła 
 
Przewodniczący zapytał czy ktoś z obecnych chciałby zabrać głos. Nikt się nie zgłosił i  poprosił 
o przyjęcie uchwały . 
 
Głosowano w sprawie:  
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania Burmistrzowi Miasta Wisła.  
 
Wyniki głosowania  
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2  
 
Wyniki imienne:  
ZA (13)  
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Beata Gomola, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, 
Zdzisław Pilch, Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir 
Wantulok, Mirosław Wójcik  
NIEOBECNI (2)  
Piotr Polok, Rafał Skurzok  
 
Uchwała XXXI/459/2021 stanowi załącznik nr  14 do uchwały.  
 
 
13. Rozpatrzenie i zatwierdzenie sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 
budżetu za 2020 r.  
 
Burmistrz Miasta Tomasz Bujok powiedział: " Co roku o tej porze przedkładam Państwu 
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sprawozdanie z wykonania budżetu za rok 2020. Wszyscy wiemy w jakich realiach przyszło nam 
podejmować działania służbowe w kontekście pandemii i sytuacji w której się znaleźliśmy  - 
Państwo jako Rada, my jako urzędnicy realizujący zadania zlecone i własne, a przede wszystkim 
nasi mieszkańcy i przedsiębiorcy. Myślę, że  ten temat nie wymaga już większego rozwinięcia. Był 
to czas pełen niepewności, zaskoczenia, obaw co do przyszłości i tego jak to wszystko będzie 
wyglądało. Wszyscy doskonale wiemy, że podejmowaliśmy i chcieliśmy podejmować mnóstwo 
działań takich, które będą przeciwdziałały ewentualnym skutkom pandemii w naszej miejscowości. 
Wielu z nas oceniało to działania różnie, jako te spóźnione, jako za wczesne, ale w mojej ocenie 
wydaje mi się, że były bardzo przemyślane, rozważne i nie podyktowane pod wpływem emocji, 
a wręcz podejmowane były bieżącą i daną sytuacją, która była bardzo dynamiczna. W wyniku tych 
wszystkich działań muszę powiedzieć z wielką satysfakcją, że wspólnie udało nam się zachować 
płynność finansową w naszej miejscowości, mogliśmy terminowo realizować wszystkie nasze 
zobowiązania i zadania publiczne. Myślę, że jako samorząd, jako mieszkańcy odpowiedzialni za 
naszą miejscowość zdaliśmy ten trudny egzamin i możemy w sposób umiarkowanie optymistycznie 
patrzeć w przyszłość i realizować kolejne zadania.  Przyjęty do realizacji pierwotny budżet po 
stronie dochodów wynosił 68mln 525tyś zł, zaś po stronie wydatków wyniósł 67mln 925 tyś zł. 
Ostateczne wykonanie zamkneliśmy kwotą dochodów w kwocie 61mln767tyś zł, wydatki wyniosły 
60mln 966tyś zł. Inwestycje w mieście były realizowane na poziomie  8mln 266tyś zł, czyli 
wszystkie te które zaplanowaliśmy w roku 2019 udało się zrealizować. Myślę, że  nikt z nas 
w miesiącu marcu nie mógł nawet przypuszczać że będzie to możliwe. W konsekwencji wszystkich 
tych działań, które były spowodowane ograniczeniem wydatków, patrzeniem na każdą złotówkę 
i racjonalne jej wydatkowanie, otrzymaliśmy nadwyżkę budżetową w kwocie 801 tyś, czyli 
osiągneliśmy wynik finansowy dużo lepszy od zakładanego, bo przypomnę, że w projekcie budżetu 
zakładaliśmy deficyt na poziomie 3mln złotych. A więc udało nam się finalnie około prawie 4mln 
złotych ograniczyć wydatki w taki sposób żeby wypracować tą nadwyżkę. Sprawozdanie zawiera 
wszystkie zadania realizowane przez wszystkie referaty i jednostki przez całe miasto. Warto 
wspomnieć o tym, że mimo tej sytuacji udało nam się powiększyć siatkę połączeń 
komunikacyjnych, która nadal jest naszą słabością, mówię tutaj o połączeniach autobusowych. 
Wsparcie i finansowanie również z powiatem pozwoliło żeby w jakimś stopniu zabezpieczyć 
chociażby dojazd dzieci do szkół. Przypomnę, że oddaliśmy kompleks Edukacyjny na Jonidle, 
a więc Jonidło uzyskało zupełnie nową odsłonę i można z niego korzystać, a niebawem mam 
nadzieję, że już w pełni tak jak sobie to zaplanowaliśmy. Oczywiście bardzo mocno naszą uwagę 
skupialiśmy na drogach których stan jest nadal niewystarczający, ale  poprawiający się z roku na 
rok i myślę, że każdy uczciwie patrzący na stan techniczny naszych dróg musi to  stwierdzić. 
Nie mniej jednak wszyscy sobie zdajemy z tego sprawę, że w tym obszarze jest jeszcze wiele do 
zrobienia, i nadal wielką bolączką jest kwestia własnościowa,  bo bez uregulowania tych rzeczy 
nie możemy remontować dróg co nie do końca jest zrozumiałe przez naszych mieszkańców  
a wiemy, że na nas ciąży odpowiedzialność karna w momencie kiedy takie odstępstwa byśmy 
realizowali. Również realizowaliśmy kilka zadań z naszymi partnerami, jednym z nich było 
Nadleśnictwo z którym realizowaliśmy modernizację drogi ulicy Spokojnej i mam nadzieję, że 
w kolejnych latach uda się wspólnie prowadzić kolejne realizacje. Mam nadzieję, że nie tylko 
z Nadleśnictwem, bo przecież partnerem są również Wody Polskie ale i wiele innych instytucji 
które z nami współpracują w sposób finansowy ale i merytoryczny pomagając realizować te 
zadania. Modernizowaliśmy obiekty mostowe i to nadal się toczy, zakończyliśmy modernizację 
Dworca Kolejowego wraz z przyległym otoczeniem. Realizowaliśmy również termomodernizację 
budynków komunalnych, wykonaliśmy też ujęcie wody do celów przeciwpożarowych na  Białej 
Wisełce w Czarnym którego zadaniem jest zabezpieczenie pożarowe  Szkoły w Czarnym. Przed 
nami zadanie wyposażenia PSZOKu w wagę, która obciążyła system śmieciowy a wynikała 
z przepisów prawa które zostały nałożone na samorządy w celu realizacji gospodarki śmieciowej. 
Udało się uregulować mnóstwo nieruchomości drogowych, tutaj myślę, że będziemy bardzo mocno 
zwracać na to uwagę, zadanie bardzo ważne, być może takie którym nie można się wprost 
pochwalić ale bardzo ważne w kontekście funkcjonowania miasta bo bez tego nie jesteśmy w stanie 
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czynić kolejnych kroków chociażby w kontekście modernizacji dróg. Oczywiście bardzo mocno 
zwracaliśmy uwagę na to, żeby nie poprzestawać na tych zadaniach a projektować realizować 
kolejne dokumentacje projektowe, tak aby móc w momencie kiedy będzie możliwość sięgania po 
nowe środki czy tez z funduszu odbudowy czy innych możliwych źródeł a na pewno już też 
dotyczących nowej perspektywy finansowej, żebyśmy byli gotowi, a nie tak jak to miało miejsce 
pięć lat temu bez dokumentacji projektowych i bez pozwoleń na budowę. Muszę to z pełną 
świadomością podkreślić bo tak było. Przed nami sporo pracy do wykonania. Realizowaliśmy 
mnóstwo zadań zleconych tak jak chociażby 500 plus czy różnego rodzaju pomoce i zasiłki. 
Wydaje mi się, że były one realizowane płynnie bez większych problemów. Zawsze można 
powiedzieć, że można lepiej, ale tez patrząc i oceniając i porównując inne samorządy, myślę, że 
możemy patrzeć na to  z podniesioną głową w naszej miejscowości.  Szanowni Państwo, 
oczywiście też dużym zadaniem które udało się zrealizować dokończyć w tym roku to 
zaangażowanie środków w realizację basenów, nie bez znaczenia bo to nie małe środki finansowe. 
Wszystkie szczegóły obejmuje przedłożone sprawozdanie finansowe które było analizowane przez 
Państwa na połączonym posiedzeniu komisji i mam nadzieje, że Państwo przyjmiecie tą informację 
na dzisiejszej sesji. Oczywiście wszyscy mamy świadomość tego, że wiele rzeczy jeszcze przed 
nami i wiele rzeczy nie udało się w ekspresowym tempie wykonać, ale też chyba zdajemy sobie 
z tego sprawę, że w wielu przypadków była to bariera finansowa w danym momencie i obawy co do 
przyszłości, które nie pozwalały nam podejmować odważnych decyzji w tym zakresie. W tym 
momencie chciałbym podziękować  za współprace wszystkim instytucjom, wszystkim związkom 
wyznaniowym, wszystkim mieszkańcom bo bez tej współpracy nie byłoby możliwości w taki 
sposób realizowania budżetu i zadań i prowadzenia całego życia w naszej miejscowości. Tutaj 
naprawdę jestem wdzięczny, że  mimo tych wszystkich trudności które dotykały nas w zeszłym 
roku, bo to nie tylko te związane z pandemią ale i drogami, linią komunikacyjną kolejową, trudny 
czas za nami ale mam nadzieję, że  coraz bardziej widać przed nami światełko finalne które będzie 
nas coraz bardziej cieszyło. Oczywiście do Państwa wglądu jest opinia Regionalnej Izby 
Obrachunkowej którą Państwo otrzymaliście w materiałach, która jest opinią pozytywną i w 
związku z tym pozwalam sobie Państwa prosić o przyjęcie tego sprawozdania.  
Przewodniczący Rady Janusz Podżorski podziękował Burmistrzowi, oznajmił, że nikt nie zgłosił się 
do dyskusji i poprosił o przyjęcie projektu uchwały. 
 
Głosowano w sprawie:  
Rozpatrzenie i zatwierdzenie sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 
budżetu za 2020 r.  
 
Wyniki głosowania  
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2  
 
Wyniki imienne:  
ZA (13)  
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Beata Gomola, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, 
Zdzisław Pilch, Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir 
Wantulok, Mirosław Wójcik  
NIEOBECNI (2)  
Piotr Polok, Rafał Skurzok  
 
 
Uchwała XXXI/460/2021 stanowi załącznik nr 15 do protokołu.  
 
14. Stanowisko w sprawie absolutorium dla Burmistrza Miasta Wisła za rok 2020  
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Przewodniczący Rady Miasta  powiedział, że jest to jedna z najważniejszych uchwał 
podejmowanych w mieście, a szczególnie ważna dla burmistrza. W punkcie tym znajduje się opinia 
o wykonaniu budżetu, Uchwała RIO w sprawie wniosku Komisji Rewizyjnej i Wniosek Komisji 
Rewizyjnej o udzieleniu absolutorium za 2020 rok. Poprosił Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 
Tadeusza Pilcha o odczytanie wniosku.  Po odczytaniu wniosku Przewodniczący Rady zapytał czy 
ktoś chce zabrać głos, nikt nie zabrał głosu i poprosił o głosowanie nad udzieleniem absolutorium  
dla Burmistrza Miasta Wisła za 2020 rok.   
 
Głosowano w sprawie:  
Stanowisko w sprawie absolutorium dla Burmistrza Miasta Wisła za rok 2020.  
 
Wyniki głosowania  
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2  
 
Wyniki imienne:  
ZA (13)  
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Beata Gomola, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, 
Zdzisław Pilch, Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir 
Wantulok, Mirosław Wójcik  
NIEOBECNI (2)  
Piotr Polok, Rafał Skurzok 
 
Uchwała XXXI/461/2021 stanowi załącznik nr 16 do protokołu 
 
Głos zabrał Burmistrz, który powiedział; " Szanowni Państwo, bardzo dziękuję za tą ocenę naszych 
działań. Zarówno wotum zaufania jak i absolutorium Burmistrza na przestrzeni wielu,  wielu lat 
w naszej miejscowości było traktowane jako forma honorowa i każdy z burmistrzów robił wszytko, 
żeby to absolutorium uzyskać i aby ta ocena była bardzo pozytywna i nie inaczej traktuję  to 
wyzwanie  i ja sam osobiście. Oczywiście ta ocena nie byłaby możliwa bez moich 
współpracowników i osób które były na pierwszej fali frontu w walce chociażby z  
przeciwnościami pandemii ale też w realizacji wszystkich zadań w mieście i mam tu na myśli 
kierowników, którzy czuwali nad merytoryką i prawidłowością realizacji zadań, wszystkich 
pracowników, którzy w ubiegłym roku wbrew ocenie mieszkańców wykonali często prace 
dwukrotnie większą niż to się komukolwiek mogło zdawać, bo często realizowaliśmy chociażby 
w przypadku WCK podwójnie imprezę, musieliśmy przenosić wszystko do internetu. Tak samo 
w przypadku Referatu Promocji Turystyki i Sportu- trzykrotnie realizowane przygotowane imprezy 
trzeba było odwoływać i tutaj wielokrotnie można było czuć zniechęcenie do pracy, ale każdy 
mimo wszystko  wiedział co ma robić i podejmował te zadania. Wcale nie łatwym działaniem była 
praca w MOPS kiedy to obawy naszych mieszkańców i sytuacja zwolnień  budziła wiele 
wątpliwości. Pomoc naszym seniorom chociażby w kontekście pandemii i zabezpieczenie ich pod 
względem możliwości  zakażenia  się a przede wszystkim udzielenia im pomocy i opieki w różnych 
trudnych sytuacjach wcale nie było proste.  W sprawozdaniu finansowym realizacja zadań 
inwestycyjnych które to były wykonane w 100% i wcale nie wiedząc czy zepniemy to do końca 
finansowo i czy nie trzeba będzie w którymś momencie z wielu z nich zrezygnować, a jednak wiele 
z nich się udało zrealizować. Kwestia regulacji stanów prawnych dróg w terenie, podziału 
nieruchomości, wydawanie różnego rodzaju zaświadczeń w przypadku Referatu Gospodarki 
Przestrzennej i Nieruchomości według mnie odbywało się bardzo dobrze. Urząd Stanu Cywilnego  
to ten urząd, który w kontekście kryzysowych sytuacji jest odpowiedzialny za realizowanie 
i zabezpieczenie mieszkańców, dostarczenie ich chociażby do punktu szczepień, albo też 
i współdziałania z Ochotniczymi Strażami Pożarnymi w kontekście różnych działań było bardzo 
konieczne. Straż Miejska, która też często jak wszystkie inne referaty była dziesiątkowana 
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zarażeniami i realizowała zadania w dwuosobowym składzie w okresie dwóch, trzech czy czterech 
tygodni kiedy to pracownicy byli na chorobowym, realizowała swoje zadanie. Referat Gospodarki 
Komunalnej który pod względem drogowym i nie tylko bo to przecież działalności gospodarcze, 
wpisy, wypisy wydaje mi się również stanął na wysokości zadania, również z Referatem 
Organizacyjnym, który musiał zabezpieczyć chociażby budynek i analizować różne kwestie 
związane z dynamicznie zmieniającą się sytuacją prawną w naszej miejscowości. Nie wspomnę już 
nawet o Referacie Finansów, który borykał się z różnymi telefonami i też taką oceną negatywną 
różnych działań które to były wytyczone ustawami i rozporządzeniami i często wiązały nam ręce do 
takiego szybkiego i jasnego działania, bo często przepisy były niespójnymi i nieoczywistymi. 
Myślę, że też bardzo pozytywnie muszę ocenić pracę wiślańskiej biblioteki bo przecież chociażby 
w sprawozdaniu finansowym Państwo widzicie jak bardzo powiększył się zbiór książek w tej 
jednostce, i również wypożyczanie było realizowane w płynny sposób. Szkoły też z dnia na dzień 
musiały się przeorganizowywać, musiały reagować na daną sytuację z dnia na dzień , kiedy to 
w piątek dostawaliśmy rozporządzenia a w poniedziałek one wchodziły w życie i musieliśmy to 
wszystko dostosować. Za to wszystko chcę podziękować kierownikom i proszę o to żebyście 
przekazali te podziękowania wszystkim pracownikom bo wiem, że często odbieraliście bardzo 
gorzkie telefony od naszych mieszkańców i wiem, że to nie było tylko w naszej miejscowości, bo 
miałem okazje na ten temat rozmawiać z burmistrzami i wójtami miejscowości powiatu, kiedy to 
często w słuchawce urzędnik słyszał wy "darmozjady" tam nic nie robicie a u nas jest pandemia. 
Z taką oceną nie mogę się zgodzić i na pewno nie będę milczał w momencie kiedy wiem jak wielu 
z nas próbowało robić wszystko żeby stanąć na wysokości zadania, często zderzając się 
z niejasnymi przepisami prawa. Dziękuję Panu Skarbnikowi, który bardzo pieczołowicie pilnował 
wydatków i wskaźników, żeby nam się to wszystko nie rozsypało no i też często w Państwa ocenie 
również niekoniecznie w danym momencie był zrozumiały, ale myślę, że z perspektywy czasu to 
zrozumienie jest w pełni o czym świadczy chociażby Państwa stanowisko przy przyjęciu 
sprawozdania finansowego za ubiegły rok. No i na końcu chcę podziękować Panu Sekretarzowi, 
który jest takim moim buforem, w moim przypadku kiedy to czasami trzeba kogoś godzić, czasami 
trzeba mocno postawić sprawę jasno, ale też często musi wskakiwać w różne dziwne sytuacje kiedy 
to ja nie mogę pełnić pewnych funkcji i dziękuje przede wszystkim za zrozumienie wszystkim 
a Państwu za tą ocenę i też za całą tą współprace w ubiegłym roku bo wydaje mi się, że była ona 
bardzo dobra i nie ukrywam, że wiele samorządów będzie nam dalej zazdrościło. Na końcu 
dziękuję Przewodniczącym Zarządów Osiedli za współprace,  którzy mieli w ubiegłym roku bardzo 
utrudnione działania, ale nie ukrywam,  że też byliście bardzo aktywni w kontakcie zgłaszania wiele 
spraw i za tą współprace bardzo Państwu dziękuje. Przepraszamy za różnego rodzaju obślizg 
czasowy w realizacji waszych uwag, ale on też naprawdę często spowodowany jest brakami 
kadrowymi albo sytuacją taką, że nie da się pewnych rzeczy podejmować wprost. Mam nadzieje, że 
już o nikim nie zapomniałem a jeżeli tak, to jestem również bardzo wdzięczny.  
 
15. Rozpatrzenie następujących projektów uchwał:  
 
Przewodniczący poinformował, że temat ten był omówiony we wtorek i poprosił o przyjęcie  
uchwały 
 
a) zmieniająca Wieloletnią Prognozę Finansową Miasta Wisła  
 
Głosowano w sprawie:  
zmieniająca Wieloletnią Prognozę Finansową Miasta Wisła.   
 
Wyniki głosowania  
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2  
 
Wyniki imienne:  
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ZA (12)  
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Beata Gomola, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, 
Zdzisław Pilch, Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Andrzej Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław 
Wójcik 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)  
Bronisław Szalbót  
NIEOBECNI (2)   
Uchwała XXXI/462/2021 stanowi załącznik nr 17 do protokołu  
 
 
b) zmieniająca budżet Miasta Wisła  
 
Przewodniczący poinformował, że temat ten był omówiony we wtorek i poprosił o przyjęcie 
uchwały 
 
Głosowano w sprawie:  
zmieniająca budżet Miasta Wisła.   
 
Wyniki głosowania  
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2  
 
Wyniki imienne:  
ZA (12)  
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Beata Gomola, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, 
Zdzisław Pilch, Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Andrzej Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław 
Wójcik 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)  
Bronisław Szalbót  
NIEOBECNI (2)  
Piotr Polok, Rafał Skurzok  
 
Uchwała XXXI/463/2021 stanowi załącznik nr 18 do protokołu  
 
 
c) zmieniająca uchwałę nr XI/146/2011 Rady Miasta Wisła z dnia 27 października 2011 roku 
w sprawie określenia wysokości dziennych stawek opłaty miejscowej, zarządzenia poboru opłaty 
miejscowej w drodze inkasa oraz określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso 
w opłacie miejscowej  
 
Przewodniczący poinformował, że doszli inkasenci i poprosił o przyjęcie uchwały  
 
Głosowano w sprawie:  
zmieniająca uchwałę nr XI/146/2011 Rady Miasta Wisła z dnia 27 października 2011 roku 
w sprawie określenia wysokości dziennych stawek opłaty miejscowej, zarządzenia poboru opłaty 
miejscowej w drodze inkasa oraz określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso 
w opłacie miejscowej.   
 
Wyniki głosowania  
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2  
 
Wyniki imienne:  
ZA (13)  
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Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Beata Gomola, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, 
Zdzisław Pilch, Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir 
Wantulok, Mirosław Wójcik  
NIEOBECNI (2)  
Piotr Polok, Rafał Skurzok  
 
Uchwała XXXI/464/2021 stanowi załącznik nr 19 do protokołu  
 
 
d) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Cieszyńskiemu z przeznaczeniem na 
modernizację fragmentu drogi powiatowej ul. Czarne w Wiśle.  
 
Przewodniczący poinformował, że temat ten był omówiony we wtorek i poprosił o przyjęcie  
uchwały 
 
Głosowano w sprawie:  
w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Cieszyńskiemu z przeznaczeniem na 
modernizację fragmentu drogi powiatowej ul. Czarne w Wiśle.   
 
Wyniki głosowania  
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2  
 
Wyniki imienne:  
ZA (13)  
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Beata Gomola, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, 
Zdzisław Pilch, Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir 
Wantulok, Mirosław Wójcik  
NIEOBECNI (2)  
Piotr Polok, Rafał Skurzok  
 
Uchwała XXXI/465/2021 stanowi załącznik nr 20 do protokołu  
 
 
e) w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy 
Wisła 
 
Przewodniczący poinformował, że temat ten był omówiony we wtorek i poprosił o przyjęcie 
uchwały 
 
Głosowano w sprawie: 
w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy 
Wisła.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Beata Gomola, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Zdzisław Pilch, 
Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Andrzej Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik 
PRZECIW (1) 
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Tadeusz Pilch 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Bronisław Szalbót 
NIEOBECNI (2) 
Piotr Polok, Rafał Skurzok 
 
Uchwała XXXI/466/2021 stanowi załącznik nr 21 do protokołu 
 
 
f) w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości stanowiącej własność Gminy Wisła 
służebnością przejazdu i przechodu 
 
Przewodniczący poinformował, że temat ten był omówiony we wtorek i poprosił o przyjęcie 
uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości stanowiącej własność Gminy Wisła 
służebnością przejazdu i przechodu.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (8) 
Roman Cieślar, Alicja Pilch, Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, 
Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik 
PRZECIW (2) 
Beata Gomola, Tadeusz Pilch 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Zdzisław Pilch 
NIEOBECNI (2) 
Piotr Polok, Rafał Skurzok 
 
 
Uchwała XXXI/467/2021 stanowi załącznik nr 22 do protokołu 

g)  
zmieniająca uchwałę nr XXIII/317/2020 Rady Miasta Wisła z dnia 5 listopada 2020 r. w sprawie 
podatku od nieruchomości  
 
Głos zabrał Skarbnik, powiedział, że  w formie autopoprawki nastąpiła nieduża zmiana 
sformułowań użytych w projekcie uchwały, natomiast wszystkie założenia  które były 
dyskutowane na komisjach połączonych są aktualne. Następuje  poszerzenie okresu zwolnienia 
o jeden miesiąc - o czerwiec, oraz poszerzenie katalogu uprawnionych przedsiębiorców - również 
o innych przedsiębiorców, kwestia szeroko rozumianej agroturystyki i poszerzamy o usługi 
związane z gastronomią i proponujemy obniżenie limitu osób zatrudnionych o pracę do poziomu 
pięciu pracowników. Ustalamy okres na złożenie dokumentów który upływa końcem lipca. 
Przewodniczący poprosił o przyjęcie projektu uchwały.  
 
Głosowano w sprawie:  
zmieniająca uchwałę nr XXIII/317/2020 Rady Miasta Wisła z dnia 5 listopada 2020 r. w sprawie 
podatku od nieruchomości.   
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Wyniki głosowania  
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2  
 
Wyniki imienne:  
ZA (13)  
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Beata Gomola, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, 
Zdzisław Pilch, Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir 
Wantulok, Mirosław Wójcik  
NIEOBECNI (2)  
Piotr Polok, Rafał Skurzok  
 
Uchwała XXXI/468/2021 stanowi załącznik nr 23 do protokołu 
h) zmieniająca Uchwałę Budżetową na rok 2021  
 
Przewodniczący poinformował, że nic się w projekcie nie zmieniało i poprosił o jego przyjęcie. 
 
Głosowano w sprawie:  
zmieniająca Uchwałę Budżetową na rok 2021 .  
 
Wyniki głosowania  
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2  
 
Wyniki imienne:  
ZA (12)  
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Beata Gomola, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, 
Zdzisław Pilch, Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Andrzej Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław 
Wójcik 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)  
Bronisław Szalbót  
NIEOBECNI (2)  
Piotr Polok, Rafał Skurzok  
 
Uchwała XXXI/469/2021 stanowi załącznik nr 24 do protokołu  
 
 
16. Interpelacje i zapytania  
 
Przewodniczący poinformował, że nie wpłynęły żadne interpelacje, zapytał czy ktoś chce zadać 
pytanie. 
Radny Bronisław Szalbót zapytał, czy termin zakończenia remontu drogi wojewódzkiej 
zostanie dotrzymany a jeżeli zostanie wydłużony to do kiedy. Burmistrz odparł, że nie ma 
żadnych informacji oprócz tych, które otrzymał podczas rozmowy telefonicznej w zeszłym 
tygodniu. Zarząd Dróg Wojewódzkich na ten moment nie widzi możliwości wydłużenia realizacji 
tego zadania, a  to czy zostanie ukończony to jest rzeczą wtórną, ponieważ  mimo tego, że 
wykonawca trzyma się terminu grudnia to nie znaczy,  że wykonawca to zrobi do tego czasu i nie 
będzie płacił kar umownych i odsetek w tym zakresie. Burmistrz obiecał, że za tydzień czy za 
dwa wystąpi w formie pisemnej do ZDW w tym zakresie. 
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Następnie Radny Bronisław Szalbót poprosił o zwrócenie uwagi kierującym ruchem na 
koordynację,  gdyż często  rondo się korkuje a jest możliwość podglądu kamery na rondzie. 
Burmistrz powiedział, że już o tym rozmawiał w ZDW. 
Radny Zdzisław Pilch poprosił burmistrza  o zwrócenie uwagi w ZDW na źle ustawione światła 
na wahadle na Obłaźcu. Burmistrz powiedział, że Straż Miejska zgłosi to do wykonawcy. 
Przewodnicząca Zarządu Osiedla Monika Lipińska podziękowała za interwencję w sprawie 
czystości  na ulicy Gahura i  poprosiła Burmistrza o   przekazanie podziękowań prezesowi 
kamieniołomu. Następnie zapytała o starą drogę  przy nowo powstałych apartamentach na 
Obłaźcu, gdyż są mieszkańcy zainteresowani wydzierżawieniem tego terenu.  Burmistrz 
powiedział, że droga jest współwłasnością gminy i osób prywatnych, teren ten po remoncie drogi 
wojewódzkiej zostanie uporządkowany. Zainteresowanych dzierżawą prosi o złożenie  
stosownego wniosku na piśmie. 
Radna Barbara Kędzior poruszyła temat czystości i stanu technicznego ulicy Spokojnej przy 
nowych apartamentach. Poprosiła Burmistrza o zobowiązanie  właściciela apartamentowców do 
wyremontowania drogi. Burmistrz  odparł, że musimy sami zabezpieczyć drogę,  bo tam nie ma 
żadnego porozumienia z deweloperem. Deweloper korzysta z drogi publicznej. Natomiast 
czystością drogi zajmie się Straż Miejska. Następnie Radna Kędzior zapytała na jakim etapie są 
rozmowy w sprawie miejsc parkingowych przy bloku na ulicy Reymonta. Burmistrz odparł, że 
rozmowy stanęły w miejscu ze względu na to, że prezes spółdzielni miał się zająć koncepcją. Po  
sesji Burmistrz  skontaktuje się z nim w tej sprawie. Kolejne  pytanie Radnej  dotyczyło powodu 
zwężenia  mostu na ulicy Dziechcinka. Burmistrz odpowiedział, że powiat przygotowuje się do 
dokumentacji  projektowej  i realizacji tego mostu w przyszłym roku. Ostatnie pytanie Radnej - 
czy  od września zostanie uruchomiony bus na dowóz  niepełnosprawnych dzieci do szkół. 
Burmistrz odparł, że jeżeli   nic się pod względem epidemii "nie wysypie"  i  zostanie wyłoniony 
wykonawca,  to zrobi wszystko by od września wrócić do tego co było przed pandemią. 
Przewodniczący Rady Miasta Janusz Podżorski zapytał o powód wstrzymania prac na 
parkingu przy Jonidle. Burmistrz odpowiedział, że osoba, która korzysta  ze zjazdu z drogi 
wojewódzkiej, a której w 2014 roku została udzielona  przez gminę służebność przejazdu 
i przechodu  nie wyraża zgody  na korzystanie przez gminę z tego zjazdu. Sprawa pewnie 
zakończy się w sądzie. Przewodniczący przypomniał, że ówczesna Rada Miasta, w której 
zasiadał osobiście on  oraz teraźniejszy burmistrz Tomasz Bujok oraz Radna Barbara Kędzior 
i Alicja Pilch wyraziła zgodę  na udzielenie służebności tylko pod warunkiem, że  w umowie 
notarialnej zabezpieczy się prawo miasta do korzystania z tego terenu.  Teraz wyszło, że 
sprawujący urząd burmistrza Pan Jan Poloczek nie dopilnował obowiązków służbowych. 
Stanowisko Rady Miasta zostało zlekceważone. Burmistrz powiedział, że mimo wszystko ma 
nadzieję, że da sobie z tym radę i, że nie wpłynie to na pozyskane środki zewnętrzne na realizację  
tego celu. 
Radny Bronisław Szalbót poprosił w imieniu mieszkańców o  skoszenie placu zabaw przy  ulicy 
Łukowej. Burmistrz odpowiedział, że spróbuje wykosić i obciążyć współwłaściciela kosztami. 
 
 
17. Odpowiedzi na zgłoszone interpelacje i zapytania`  
 
Przewodniczący Rady poinformował, że w punkcie tym nic nie ma i przeszedł do kolejnego 
punktu porządku obrad.  
 
18. Komunikaty i informacje  
 
Dyrektor Wiślańskiego Centrum Kultury  Katarzyna Czyż Kaźmierczak zaprosiła 
wszystkich do uczestnictwa w wydarzeniach, które zostały zaplanowane: koncert Kwiatu Jabłoni, 
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w sobotę CEE zaprasza na ekologiczne rozpoczęcie wakacji. Szczególnie zaprasza na niedzielę, 
gdzie będzie przeprowadzana akcja charytatywna na rzecz  mieszkańca Wisły Krystiana 
Piszczaka. Pozostałe wydarzenia dostępne są na stronie internetowej. 
Burmistrz poinformował, że od dnia jutrzejszego będzie funkcjonowała Wiślańska Karta 
Mieszkańca dostępna w formie aplikacji  i w formie plastikowej, oraz karta parkingowa  
uprawniająca do skorzystania z miejskich parkingów.  

19. Wolne wnioski 
 
Przewodniczący Rady Janusz Podżorski poprosił o poprawienie i uzupełnienie brakujących ławek 
na  Bulwarze między Startem a Oazą. Zgłosił do naprawy jeden ruchomy krawężnik na zejściu z  
Blejchu w stronę Bulwaru. Burmistrz powiedział, że zostanie to sprawdzone.  
Radny Tadeusz Pilch zapytał czy Wisła bierze udział w promocji szczepień. Burmistrz odparł, że jest 
to akcja Ministerstwa Zdrowia i wytyczne Wojewody Śląskiego, który przyznał wszystkim gminom 
po 10tys zł na akcję promocyjną,  którą musimy przeprowadzić.  
 
 
20. Zamknięcie sesji  
 
 
Przewodniczący Rady Miasta Janusz Podżorski zamknął obrady XXXI Sesji Rady Miasta, 
podziękował za udział, powiedział, że nie wie kiedy będzie kolejna sesja, oraz cieszy się, że po ponad 
roku mogli  się wszyscy spotkać. 
Protokołowała: Inspektor Justyna Pilch 
   
   

Przewodniczący Rady  
Miasta Wisła 

 
 

Janusz Podżorski 
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